
Udtalelse fra Brugerrådet i BIP   Ballerup den 16 nov. 2018 

 

Ved brugerrådsmødet den 15 d.s. blev forslaget om en samling af brugerrådene i BIP og Tapeten fremlagt. 

I Brugerrådet i BIP er alle foreningerne af den opfattelse, at et fælles brugerråd ikke anses som en brugbar 

løsning. Brugerrådet i BIP blev etableret ultimo 1995 – i øvrigt som det 1’ste, da man fra politisk side 

ønskede en decentralisering og mere brugerinvolvering/-indflydelse i lokalområderne.  

Vi ønsker ikke en centralisering, ligesom vi kan se en fremtidig tendens, at Brugerrådet reelt 

sammenlægges med øvrige idrætsområder, som Ballerup Idrætsby servicerer, dvs. Ballerup Tennisklub, 

Måløv Idrætspark og Torvevej i Skovlunde, og dette ønsker vi ikke. 

Vores opfattelse er således, at Brugerrådet i BIP kun skal omfatte foreninger med ”bopæl” i Idrætsparken – 

dette begrundes i følgende: 

- Vi har alle en fælles interesse i BIP (nærhedskriterie). 

- Vi anser/tror, at vi har fælles netværk/naboskab, som er til det ”bedste fællesskab” dels 

foreningerne imellem og ikke mindst for BIP. 

- Vi ønsker, at brugerrådet skal være i et passende forum (størrelsesmæssigt), så alle 

kommer ”til orde”. 

- Vi tror, at interesse for brugerrådet vil blive reduceret ved et ”stort” Brugerråd (vores 

mødedeltagelse er på knap 99 % ved hvert møde). 

- Vi ønsker, at mødetiden skal være på ca. max. 2 timer, hvilket vi ikke anser for muligt at 

kunne overholde, såfremt Brugerrådet udvides med deltagelse af foreningerne fra 

Tapeten, alene det, at dagsordenen skal udvides med flere punkter, vil være en 

”tidsrøver”. 

- Brugerrådet i BIP er tillige primært sammensat af ”udendørs” foreninger modsat 

Tapeten.  

Som ”idrætsfolk” er vi af den opfattelse, at vi tænker ens, og derfor vil Brugerrådet på Tapeten have samme 

interesser som ovenstående, dvs. være decentral og kun omfatte indendørs foreninger med ”bopæl” på 

Tapeten. 

 

På vegne af Brugerrådet I BIP 
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